



Vårdvetenskapliga
Studentföreningen
Box 157, 221 00 LUND
Org.nummer: 845002-9551

Mejl: vavs@vavslund.se
Web: www.vavslund.se

Mötesprotokoll

Typ av sammanträde
Styrelsemöte
nr 7

| Sammanträdesdatum | Tid | Plats |
|-------------------|-------|---|
| 230310 | 16.00 | Gästgivargården Kampergade 11, 3000 Helsingør, Danmark |

Närvarande:

Ordinarie beslutande ledarmöten:

Ida Theander
Ilona De Sainte Marie
Moa Hjertén
Wilma Ludvigsson
Eleonore Magnusson
Emina Dolovic

Tjänstgörande ersättare:

Erik Hummerhielm

FORMALIA

§1 Mötets öppnande

Ordföranden förklarar mötet öppnat kl. 16:02.

§2 Mötets behöriga utlysande

Mötet anses vara korrekt utlyst.

§3 Adjungeringar

Inga adjungeringar under dagens möte.

§4 Val av justeringsperson

Styrelsen beslutar

att välja Ida Theander till justeringsperson.

§5 Tid för justering av protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet ska vara justeraren tillhanda senast 230317.

att protokollet ska vara justerat senast 230324.

§6 Föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§7 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.

§8 Meddelanden

Inga meddelanden under dagens möte.

§9 Rapporter

- Ordförande rapporterar:

Sedan senast har jag varit med på de interna kvalitetsdialogerna som hålls med programnämnderna. Det var väldigt givande diskussioner om aktivt lärande och studentinflytande. Inom CM har studenthälsan kommit och hälsat på under expeditionstid/kaffemåndag. Företaget Medeasy har varit och besökt oss och lämnat lite tygpåsar, termosar och HLR posters. David Borgenstam som var ordförande i VÅVS 17/18 har av fullmäktige blivit vald till hedersledamot, David har godtagit denna utmärkelse.

Jag har tillsammans med ORUR:s vice ordförande varit med och format det nya terminsupplägget för termin 1 på sjuksköterskeprogrammet. Inför HT23 kommer anatomikursen och omvårdnadens grunder vara uppdelat i mindre block där det ska varvas och skapa ett mer luftigare schema så att anatomin blir mindre kondenserad. Varit på ett extrainsatt LUS Ting och ett ordinarie Ting där LUS styrelse och preside 21/22 blev ansvarsbefriade för sitt verksamhetsår.

Vi har haft FUM där frågan om svårigheterna med att tillställa studentrepresentantsposter internt i VÅVS lyftes och FUM delgav flera tankar och ideer under diskussionen. Sedan senaste styrelsemöte har en del av styrelsen varit på middag hos vår Inspektor, tillsammans

med Proinspektor och Verksamhetsrevisor. Middagen var en succé och väldigt uppskattad av oss som deltog.

MFS/MFL (*Medicinska fakultetsstyrelse / Medicinska fakultetsledningen*)

Universitetsledningen var på besök hos med.fak och jag var där som studentrepresentant. Ekonomiska frågor och utbildningsdimensionering diskuterades, såväl som VFU platser i Regionen.

Regeringen har beslutat att Lunds universitet får ingå ett hyresavtal med en löptid om 20 år för Forum Medicum. Det kommer möjliggöra att hyran blir lägre, vilket är bättre för våra program. Det har lyfts på både MFL och MFS om en eventuell forskningsnämnd. LU har en forskningsnämnd som är universitetsgemensam. På medfack har vi en forsknings och infrastruktursnämnd men ingen forskningsnämnd. Prodekan Martin presenterar lite olika förslag från hur andra fakultet har det och hur forskningsnämnden är sammansatt och vad deras uppdrag är.

Tema för forskningens dag i höst är bestämt, temat blev Människan i rörelse – myter, sanningar och lögn. Det har tillsatts en arbetsgrupp med tillhörande uppdrag att se över CCM:s verksamhet och säkerställa sammantaget minskat finansieringsbehov, detta rör djurverksamheterna. Det kommer under våren att arbetas med resursfrågan och fakultetens ekonomi, handlingsplan för ledningssystem och informationssäkerhet, utbildningsdimensionering, forskningsnämnd och flytt till Forum Medicum.

GUN (*Grundutbildningsnämnden, består av beredningsmöten och sammanträden*)

MMV-programmet kommer startas upp igen men med ett upplägg där man erbjuder ett paket av fristående kurser som man kan anpassa och ta ut en magister eller master av. Detta blir mindre sårbart än en förbestämd programstruktur. Förhoppningsvis kan detta vara mer attraktivt än programmet tidigare och nå fler studentgrupper.

Gemensamma kursvärderingsfrågor har nu klubbats igenom och dessa kommer att kunna komma i bruk så fort programmen vill men senast VT24.

Beslut har fattats om att se över ekonomi, utbildningsplaner (alternativa upplägg osv) för att öka söktryck och genomströmning på utbildningarna under PNR. Med undantag för formuleringen om audionomprogrammet. Förslag till beslut var att pausa antagning under ett år, men detta kommer tas vidare till MFS den 8/3. På MFS ska det diskuteras om beslutet ska fattas i GUN eller i MFS, men även att MFS får tillgång till de skrivelser som har skickats in från regionen, facken och programledningen, såväl som studenterna och andra aktörer i näringslivet. Regionen erbjuder att finansiera en marknadsföringskampanj av dessa bristyrken. Mer från MFS 8/3 rapporteras muntligt.

- Vice ordförande - utbildningsbevakande ansvar rapporterar:

Jag har fokuserat på åsiktsprogrammet och strukturerat att-satserna som vi sedan ska gå igenom. Vi har fått teminsreppar i alla termin 1or och utskotten är redo för arbete.

- Vice ordförande - studiesocialt ansvar rapporterar:

Jag har arbetat mycket med sångboksittningen, genom att fixa med lokal, medaljer, anmälan, evenamang osv. Även med andra event som sker internt och inom de olika utskotten samt utskottsgillet. Jag har läst igenom mycket inom NJOL som sker i Maj, LUA. Jag har haft möten om VFU, Internationella kommittéen osv. Avstämning med tandem, där de påbörjat rekrytering av de som kommer representera corpus medicum

Studentmiljöutskottet:

Vakant. Moa var på skydds rond!

Jämställdhet- och likabehandlingsutskottet:

Fortfarande vakant. Jag ska på NJOL som handlar om likabehandlingsfrågor.

Internationella utskottet:

Arbetet är igång igen. IKPNORR hände förra veckan. som gick bra. Ska ha vidare möte nästa vecka på tisdag med Elena för att få reda på nya riktlinjer kring internationellt arbete.

Sexmästeriet:

Sexmästeriet har haft sittning som var lyckad! De har haft mys möte också, återstår att se vad som planeras =D

Novischeriet:

Arbete kring omstrukturering har påbörjats och pågår fortfarande. Novischgeneral utlysning är igång, valberedning ska ha intervju nästa vecka. Nästa års novischperiod kommer påbörjas tidigare (veckan innan) då upprop och information ges torsdag-fredag innan terminsstart.

Aktivitetsutskottet:

Arbetet går bra, de håller i olika aktiviteter och har många idéer inför våren.

Högtidsmarskalkeriet:

Festum Curae banketten håller på att planeras för fullt, priserna är nästan fastställda, och anmodningar kommer skickas snart. Planering med AF är klart, återstår om tema, dekorationer m.m. Hade möte med högtids marskalk tidigare idag.

Examenskommité håller på att komma igång inför sommarens examensceremonier, men även för att skapa struktur inför kommande ceremonier. Aulan kommer inte vara tillgänglig nästa vår, och alternativ håller på att undersökas.

- Ekonomiskt ansvarig rapporterar:

Inget att rapportera.

- PR-och kommunikationsansvarig rapporterar:

Var med på finsittningen på novischperioden, har gjort en liten reel som jag tänkte lägga ut i samband med utlysning av novischgeneraler - man får gärna tycka till om det låter som en bra idé?

Har också marknadsfört utlysningen av FUM, även Ida har marknadsfört namnskyltar. Har också en liten film på sångboken som jag egentligen tänkte lägga ut när vi annonserade

sångbokssittningen men kanske kan använda den för att marknadsföra försäljningen av sångböcker?

- Arbetsmarknadsansvarig rapporterar:

Ska eventuellt skicka en utvärdering till företagen som deltog på Corpus Laborans.

- Sekreterare och informationsansvarig

Har varit på skyddsronen där de tog upp följande:

De ska skriva in en ny text i VFU-avtalet som säger att universitetet vill bli informerade ifall några tillbud sker på arbetsplatsen. Info har gått ut till studenter gällande arbetsmiljö på HSC (framförallt ventilationen). Diskussion kring att det är svårt att gå vidare med en anmälan då personen vill vara anonym. Hur ska man göra det enklare för studenter att hitta information och stödfunktioner. Hur mycket information ska VFU-placeringen få om studenter som tidigare blivit underkända på VFU och gör om. Diskussion gällande språksvårigheter på programmet och hur man kan tydliggöra spärrar.

Även raggat terminsreppar med Ida (vilket gick bra) och protokoll + hemsida som vanligt.

- Styrelsesuppleanter

Arbetat med medlemsregister.

DISKUSSION

§10 Sociala medier och kommunikation

Eleonore föredrar punkten. Önskar göra det tydligare gällande vem som har ansvar för att lägga ut på instagram då det är flera i styrelsen som har tillgång till att lägga upp. Framförallt vem som ansvarar för att svara på de frågor som kommer gällande det man lagt ut.

§11 Revidering av åsiktsprogram

Ida föredrar punkten. Styrelsen diskuterar kring punkterna på åsiktsprogrammet som vi kan skicka vidare till FUM.

§12 Förteckning över poster inom VÅVS

Emina föredrar punkten. Styrelsen diskuterar kring hur man tydliggöra vilka poster som finns att söka och hur man gör detta för de som inte redan är aktiva i VÅVS. Styrelsen kommer fram till att detta blivit tydligare under detta verksamhetsår, vilket märks på att fler poster är tillsatta nu än de var tidigare.

§13 Övrigt

- Utskottsgillet

- Vi ska vara i kanelen/kanylen den 4 april.

§14 OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat kl 17:25.

(Emina Dolovic), mötesordförande

(Moa Hjertén), sekreterare

(Ida Theander), justeringsperson